
آرمان ملی: با وجود بسته شدن پرونده مارک ویلموتس، 
باشگاه پرسپولیس همچنان درگیر این چالش ناخواسته است!

 ساختمان سرخابی ها 
فدراسیون فوتبال در زمان ریاست محمد دادکان از محل 
و  پرسپولیس  باشگاه  دو  برای  ساختمان  دو  درآمدهایش 
کرد اما سند آن را در اختیار فدراسیون  استقلال خریداری 
فوتبال قرار داد و مالکیتش را به نام دو باشگاه نزد. دادکان 
گذاری رایگان این دو ساختمان به  درباره مخالفت مجمع با وا
استقلال و پرسپولیس و تصاحب و فروش آنها اظهار کرد: این دو 
ساختمان متعلق به دو باشگاه استقلال و پرسپولیس است. در 
دوران ریاست من بر فدراسیون فوتبال، سه ساختمان خریدیم 
که به فدراسیون فوتبال، استقلال و پرسپولیس رسید و پول آن را 
هم خودمان دادیم. هیچ نهاد دولتی ای مبلغ خرید را پرداخت 
گذاری این  نکرده است. رئیس سابق فدراسیون فوتبال از وا
ساختمان ها به استقلال و پرسپولیس به مدت 99 سال خبر داد 
و به جی پلاس گفت: هیچ کس نمی تواند این دو ساختمان را از 
این باشگاه ها بگیرد. کسانی که این بحث ها را وسط می اندازند، 
دنبال سرگرم کردن مردم هستند. این دو ساختمان به صورت 
گذار شده است. دادکان  محضری به استقلال و پرسپولیس وا
درباره اینکه ظاهرا مدیران دو تیم استقلال و پرسپولیس سند 
مالکیت در دست ندارند نیز، خاطرنشان کرد: دیگر از این خبرها 
متعجب نمی شوم. مدیرانی که در گذشته عهده دار این دو 
تیم بودند، کار نکردند و شاید مدارک هم در دست آن ها است. 
شاید دو تیم بتوانند با پی گیری از سازمان ثبت اسناد، مالکیت 

خود را احراز کنند. 
به لطف قراردادی که مهدی تاج رئیس وقت فدراسیون 
فوتبال با ویلموتس منعقد کرده بود و بدهی فدراسیون به این 
سرمربی سه دانگ از سند پرسپولیس به شستا منتقل شد تا 
جبران پرداخت ارزی شستا به فدراسیون فوتبال باشد. مهدی 
اسماعیلی مدیر امور حقوقی و قراردادهای شرکت سرمایه گذاری 
تأمین اجتماعی )شستا( درباره دریافت مبلغ پرداخت شده به 

فدراسیون فوتبال توضیحاتی را به شستارسانه ارائه کرد. 
متن کامل توضیحات وی که در شستارسانه منتشر شده، 
ح زیر است: شرکت سرمایه گذاری تأمین اجتماعی دی  به شر
ماه 1398 با استناد به مصوبه ستاد مقابله با تحریم و مصوبه 
هیات امنای محترم سازمان تأمین اجتماعی و به منظور 
کمک به فدراسیون فوتبال در شرایط تحریم های ظالمانه و در 
راستای منافع ملی کشور نسبت به پرداخت دو میلیون یورو 
به فدراسیون فوتبال به عنوان قرض، اقدام کرد. براساس این 
گزارش، شستا به منظور بازگشت مبلغ پرداخت شده، علاوه 
بر تعهد فدراسیون فوتبال که در متن مصوبه ستاد مقابله با 
تحریم ها نیز به آن تصریح شده است و تعهد ریاست محترم 
وقت فدراسیون در مکاتبات متعدد، برای استرداد مبلغ ارزی 
خ روز تسویه، یک فقره چک به مبلغ دو میلیون  دریافتی به نر
یورو از حساب ارزی فدراسیون فوتبال به سررسید 31 فروردین 
1399 نیز دریافت کرد. از همان زمان و با توجه به اینکه شستا 
وارد بورس شده بود و پیگیری منافع چند میلیون سهام داران 
خرد هم جزو اولویت های اقدامات مدیریت شستا قرار گرفت، 
کره و تعامل برای دریافت مبلغ، موازی با اقدامات  مسیر مذا

حقوقی پیش رفت و شستا به منظور صیانت از حقوق چند 
ح دعوا  میلیون سهام دار به عنوان ذینفعان، نسبت به طر
مطالبه مبلغ دو میلیون یورو در مراجع قضائی اقدام کرد. پس 
از طی مراحل دادرسی با حضور وکلای فدراسیون فوتبال، حکم 
محکومیت فدراسیون به پرداخت مبلغ دو میلیون یورو به 
انضمام خسارت تأخیر تأدیه و خسارات دادرسی صادر و پس 
از مضی مواعد قانونی قطعیت یافت. در همین راستا، متعاقباً 
اجراییه صادر و پس از طی شدن تشریفات قانونی اجرای احکام 
مدنی اموال توقیف شده کارشناسی، مراتب ابلاغ و اعتراض 
گهی مزایده ساختمان های فدراسیون فوتبال صادر  قانونی و آ
شد و پس از گذشت مواعید قانونی ساختمان های در قبال 
مبلغ روز تسویه، به نام شستا منتقل و سند تک برگ آنها به نام 
شستا صادر و تحویل شد. شایان ذکر است همان طور که قبلاً 
مدیرعامل محترم شستا بیان کرد، شستا با مجموع اقدامات 
خ روز  قضائی و قانونی صورت گرفته مبلغ پرداخت شده را به نر
به انضمام خسارات وارده از فدراسیون فوتبال وصول کرده 
است. فدراسیون فوتبال در زمان ریاست مهدی تاج مبلغ دو 
میلیون یورو را برای پرداخت بخشی از قرارداد مارک ویلموتس 
از شستا قرض کرده بود که حالا خسارت ناشی از این قرارداد و 
بدهی فدراسیون به شستا، انتقال شش دانگ سند تک برگ 
فدراسیون فوتبال و سه دانگ ساختمان باشگاه پرسپولیس - 

که سند آن به نام فدراسیون فوتبال است - به نام شستاست. 

 تصمیم جدید 
باشگاه  جدیدا  که  اسنادی  بارگذاری  در  که  موضوعی 
پرسپولیس در سایت کدال قرار داده، کاملا مشخص است و 3 
دانگ ساختمان این باشگاه همچنان در رهن شستا )شرکت 
سرمایه گذاری تامین اجتماعی( قرار دارد. در دستور جلسه آخر 
هیات مدیره این باشگاه نیز این پرونده مورد بحث قرار گرفت 
و مقرر شده تا تیم حقوقی باشگاه پیگیر آن شده و نسبت به 

بازگرداندن این سه دانگ اقدامات حقوقی لازم را صورت دهند. 
موضوعی که از سوی هیات مدیره به بخش حقوقی و اعضا 
تکلیف شده تا نسبت به حل آن و بازگرداندن این سه دانگ 
اقدام قانونی و پیگیری لازم صورت گیرد. هدایتی، معاون حقوقی 
باشگاه پرسپولیس در این خصوص اینطور توضیح می دهد: در 
این مسیر و برای اقدامات لازم با یک سری موانع مواجه هستیم. 
یک شرکت که از فدراسیون طلبه کار است یک بخشی از مالکیت 
ساختمان را که حدود سه دانگ می شود، به نام خود منتقل 
کرده است. با توجه به اینکه مالکیت این ساختمان پیش از این 
متعلق به پرسپولیس بوده است، اقدام شرکت طلبکار مخالف 
با حقوق باشگاه بوده و طلب آن شرکت از فدراسیون ارتباطی به 
باشگاه پرسپولیس ندارد. در این زمینه مکاتبات متعددی با 
فدراسیون فوتبال برای انتقال عادی و داوطلبانه سند صورت 
کنون مورد عنایت فدراسیون قرار نگرفته است.  پذیرفت که تا
کنون شش  موضوع اما زمانی جالب می شود که برخلاف تصور ا
دانگ ساختمان باشگاه پرسپولیس درگیر شده است! به این 
صورت که سه دانگ در اختیار فدراسیون قرار دارد و سه دانگ 
دیگر با توجه به مطالبات شرکت شستا از فدراسیون در اختیار 
این مجموعه قرار دارد تا کار برای تیم حقوقی باشگاه پرسپولیس 
سخت تر از حد تصور شود. با این حال باشگاه پرسپولیس در 
حال مکاتبات قانونی و حقوقی در این زمینه است تا ابتدا سه 
دانگ در اختیار فدراسیون به صورت داوطلبانه به باشگاه 
کرات مستقیم با شرکت  بازگردانده شود و در ادامه طی مذا
شستا، یا فدراسیون بخش دیگر نیز به پرسپولیس بازگردانده 
شود. باشگاه پرسپولیس اما قصد ندارد در مرحله کنونی به 
صورت دعوی حقوقی و قضائی پیگیری این پرونده را دنبال 
کند و طبق ابلاغ هیات مدیره به صورت نامه نگاری و به صورت 
اداری پیگیر این قضیه خواهد شد تا به قول معروف پرونده از 
طریق مجاری دوستانه و گفت و گو فعلاً این موضوع پیگیری و 

حل شود. 
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چالش های قرارداد ویلموتس و تاج تمام نشده است 

پرسپولیس به دنبال ساختمان 

روزهای تلخ اسطوره لیورپول  
در عربستان

استیون جرارد که هدایت الاتفاق را بر عهده 
دارد شکست دیگری را تجربه کرد تا شرایط برایش 
بیش از پیش سخت شود. با آنکه رسانه های 
از  را  جرارد  استیون  اخراج  عربستانی  معتبر 
هدایت الاتفاق رسما اعلام کردند اما این باشگاه 
عربستانی تصمیمش را تغییر داد و تصمیم 
گرفت به جرارد اعتماد کند. استیون جرارد در 
دیدار الاتفاق و القادسیه روی نیمکت تیمش 
نشست. این بازی که به میزبانی الاتفاق برگزار 
شد با پیروزی دو بر صفر القادسیه به پایان رسید 
تا هواداران الاتفاق علیه جرارد شعار سر دهند و 
خواستار اخراج او شوند. این سرمربی انگلیسی 
کنش به نتایج ناامیدکننده تیمش گفت:  در وا
بسیار ناراحتیم. با وجود باخت، بازی خوبی را 
به نمایش گذاشتیم و روحیه جنگندگی و مبارزه 
را در بین بازیکنان دیدم. متاسفانه حریف از 
فرصت هایش به خوبی استفاده کرد و به گل 
رسید. بعد از بازی با بازیکنان صحبت کردم و به 
گر در بازی های بعدی هم اینگونه  آنها گفتم که ا

ظاهر شوند به پیروزی می رسیم.

ویژه

گفتوگو

امیرحسین اصلانیان مهاجم سال های نه 
چندان دور پرسپولیس و کارشناس فوتبال در 

گردان گاریدو صحبت کرد.  مورد وضعیت شا
   نظر شما درباره شکست پرسپولیس 

مقابل استقلال خوزستان چیست؟
گردان گاریدو شاهد نبودیم   بازی خوبی از شا
و گل بدی دریافت کردیم. بالای 9۰ دقیقه فرصت 
جبران داشتیم، اما هم بدشانس بودیم و هم 
برنامه خاصی برای گلزنی نداشتیم. متأسفانه 
را  لازم  کیفیت  خ پوشان  مهاجم خارجی سر
ندارد و در لیگ ایران نمی تواند خودنمایی 
کند و کیفیت خوبی از او ندیدیم. لوکاس ژوائو 
نتوانست طی این مدت روی توپ ها تأثیرگذار 
باشد. با توجه به قد بلندی که دارد روی سر 
زدن ها می توانست به پرسپولیس کمک کند، اما 
با وجود فشار هایی که روی این بازیکن قرار دارد، 

قطعاً نمی تواند در ادامه مثمرثمر ظاهر شود. 
   نظر شما در رابطه با مهاجمان گذشته 

سرخ پوشان، چیست؟
 بازیکنانی مثل نبیل باهویی، بنگستون، 
گونا و چندین بازیکن خارجی  ، اوسا بودیمیر
دیگر در تاریخ پرسپولیس همواره باعث ضرر 
بودن و هیچوقت نتوانستند موفق باشند و 
پرسپولیس سودی از آنها نبرد. این همه مهاجم 
دلاری خریدیم به جز لوکادیا و ابراهیم  توره همه 
که به پرسپولیس آمدند به هیچ  مهاجمانی 
کثراً مهاجمان ایرانی کار را برای  دردی نخوردند. ا
پرسپولیس در آوردند. در حال حاضر بازیکنانی 
مثل آل کثیر و علیپور سنشان بالا رفته و تا یک 
کثر  یا ۲ فصل دیگر دورانشان تمام می شود. ا
بازیکنان پرسپولیس سن بالایی دارند، امیری 
بیش از حد توانش در زمین تلاش می کند، اما 
ریگی و سروش با دوران اوجشان فاصله دارند. 
مابقی بچه ها باید تلاش بیشتری کنند و قطعاً 
کادرفنی آنالیز می کنند و در هر بازی از بهترین 

بازیکنان استفاده خواهند کرد. 
   به نظر می رسد گاریدو هنوز تیم خود را 

نشناخته است!
به نظرم هنوز گاریدو ترکیب ایده آل خود را پیدا 
نکرده و پلن دوم ندارد. گولسیانی بعد از چند 
سال هنوز پلن ۲ پرسپولیس است. کادرفنی باید 
هفته به هفته ترکیب های مختلف را تست کند. 
کلید روز های خوب پرسپولیس دست اورونوف 
است و او به خوبی می داند که چگونه با خلاقیتی 
خ پوشان جان دهد.  که دارد به خط حمله سر
امیدوارم زودتر او برسد. با بهبودی کامل او، ما 
قطعاً می توانیم به مابقی دیدار های آسیایی 

امیدوار باشیم. 

اصلانیان: 
هنوز گاریدو ترکیب 

ایده آل خود را پیدا 
نکرده است 

: مربی لوبه جلوی ما   میرزاجانپور
به پوریا بازی می دهد

، دریافت کننده  ایسنا: مجتبی میرزاجانپور
قدرتی تیم سیرجان در مورد عملکرد این تیم در 
لیگ گفت: شرایط تیم ما بعد از جام باشگاه های 
آسیا کمی متفاوت شد و از نظر بدنی و ذهنی 
 کمی افت کردیم. از طرفی مصدومیت های ریزی 
هم داشتیم و سر تمرین تعداد بازیکنان کامل 
نبود اما الان به تدریج به اوج آمادگی می رسیم. 
بازی ها هفته به هفته سنگین تر و تیم ها بهتر 
می شوند و ضعف هایشان را جبران می کنند. او 
کنش به اینکه برخی از تیم ها، فولاد سیرجان  در وا
ایرانیان را قهرمان لیگ برتر می دانند، گفت: از 
این خبرها نیست و متاسفانه توپ را داخل زمین 
ما می اندازند. هر سال تیم ها بهتر می شوند و 
نمی توان گفت چون ما سال گذشته قهرمان 
شدیم و قهرمانی جام باشگاه های آسیا را هم به 
دست آوردیم، پس امسال هم قهرمان هستیم. 
ما هم ذهنیت قهرمانی را داریم اما باید برای 
آن تلاش کنیم. دریافت کننده قدرتی تیم فولاد 
سیرجان ایرانیان در مورد همگروهی با لوبه ایتالیا 
در جام باشگاه های جهان گفت: همه بهترین ها 
در این مسابقات شرکت می کنند و بازیکنان 
خوبی دارند. از ایران پوریا حسین خانزاده در 

لوبه بازی می کند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: مجید باقری نیا پیشکسوت خوزستان، درخصوص 
عملکرد فولاد و استقلال خوزستان تا پایان هفته دهم لیگ 
، اظهارکرد: فرمول خیلی ساده بود و بارها نیز پیش از  برتر
این هم گفتیم که برای انجام کار درست به مدیران فوتبالی 
توانمند که بتوانند خوب برنامه ریزی کنند و انتخاب های 
درست و به موقع داشته باشند. اقداماتی که در نهایت فوتبال 
خوزستان را به اهدافش نزدیک کند. برای لیگ بیست و چهارم 
خوشبختانه عملکرد دو تیم قابل قیاس با فصل های گذشته 
نیست و مدیریت دو باشگاه نقش مهمی در این عملکرد خوب 
داشته اند. یک پیشکسوت فوتبال گفت: البته هنوز فولاد در 
قواره تیمی که بتواند با این مجموعه تا پایان فصل در همین 
جایگاه فعلی جدولی باقی بماند، نیست و امیدوارم در فرصتی 
که به دست می آورند و شناخت بیشتر گل محمدی نسبت به 
تیمش، فولاد تقویت شود تا با اقتدار بیشتر وارد مسابقات شود. 
گر دو  واقعا دست گل محمدی خالی است و مدام فکر می کنم ا
مدافع وسط فولاد در یک بازی محروم باشند، سرمربی تیم 
کنون گل محمدی به  چکار می کند؟ به نظرم از ابتدای فصل تا
باشگاه فولاد کمک کرده است و از این به بعد باشگاه فولاد باید 
همان طور که فصل های گذشته به سرمربیان دیگر کمک کرد 

نیز به گل محمدی با جذب بازیکن کمک کند. 

بیــنالمــلل
   سیتی و رئال مادرید آماده یک معاوضه بزرگ در نقل و 
انتقالات می شوند که طی آن ارلینگ هالند و رودریگو تیم هایشان 
را عوض خواهند کرد. ارلینگ هالند ملی پوش نروژی فصل جدید 
لیگ برتر را با زدن 11 گل در 1۰ بازی برای سیتیزن ها شروع کرده و 
درخشش خوبی در تیمش داشته هر چند در هفته های اخیر 
افت داشته است. گل های او به منچسترسیتی کمک کرد تا شروع 
خوبی برای فصل جدید داشته باشد. تیم پپ گواردیولا 
در حال حاضر دو امتیاز کمتر از لیورپول صدرنشین 
دارد. به گزارش سایت football3۶۵، رئال مادرید 
مایل است که ۲۰۰ میلیون یورو )1۶8 میلیون پوند( 
برای هالند هزینه کند و از طرفی سیتی نیز به شدت 
به دنبال رودریگوی برزیلی است. در واقع یکی از 
چیزهایی که می تواند به این انتقال کمک کند 
علاقه منچسترسیتی به رودریگو است به طوری 
که سیتیزن ها پیشنهاد 1۵۰ میلیون یورویی )1۲۷ 
میلیون پوندی( برای مهاجم رئال مادرید ارائه 
کرده اند. در حال حاضر اتهامات زیادی درباره 
نقض قوانین فیرپلی مالی لیگ برتر متوجه 
گر مقصر شناخته شود،  ا که  سیتی است 
، سقوط  ممکن است این تیم با کسر امتیاز
یا حتی اخراج مواجه شود و در این صورت 
آینده خیلی از بازیکنان تغییر خواهد کرد. 
رئال مادرید و منچسترسیتی این هفته در 
لیگ قهرمانان باید برابر حریفانشان قرار 
بگیرند. رئال در خانه پذیرای میلان است 
و سیتی نیز به پرتغال خواهد رفت تا برابر 
صدرنشین این کشور یعنی اسپورتینگ 

قرار گیرد. 

خلیلی: انتقادها از گاریدو را نمی فهمم 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

محسن خلیلی پیشکسوت تیم فوتبال 
پرسپولیس می گوید برخی با صحبت های 
خود برای این تیم حاشیه ایجاد می کنند. 
محسن خلیلی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
شرایط پرسپولیس پیش از مصاف برابر 
کرد: پرسپولیس فراز  الغرافه قطر اظهار 
با  که  اما همین  زیادی داشت  و نشیب 
این همه فشار و اتفاقات و تغییرات فنی، 
حفظ  جدول  در  را  خود  ثبات  توانست 
باشد  لیگ  صدرنشینان  جزو  و  کند 
که  می دهد  نشان  و  است  خوبی  اتفاق 
تیم کارش را به درستی انجام داده است. 
منظورم از تیم بازیکنان و مربیان و همه 
هواداران و مدیریت باشگاه است. وی 
افزود: متاسفانه در لیگ نخبگان آسیا، 
نسبت به لیگ پرسپولیس بدشانس بوده 

گر فرصت ها به گل تبدیل نمی شد،  است. ا
الان شرایط تیم از نظر کسب نتیجه بهتر 
بود.  ناامید  نباید  هم  هنوز  البته  بود. 
هواداران خیلی باید هوشیار باشند. برخی 
صحبت ها جز ایجاد حاشیه و ضربه زدن 
به تیم حاصل دیگری در بر ندارد. معلوم 
نیست برخی که صحبت می کنند چه نیتی 
دارند اما حرف های آنها برای تیم حاشیه 
ایجاد می کند و همین حاشیه ها هم به تیم 
لطمه می زند. من واقعا برخی انتقادات 
به گاریدو را نمی فهمم. او مگر بد نتیجه 
گرفته است؟ شرایط سایر تیم ها را ببینید 
و بعد با پرسپولیس مقایسه کنید. خلیلی 
بازی ها  بیشتر  در  گاریدو  اینکه  درباره 
ترکیب تیمش را تغییر می دهد هم گفت: 
طبیعتا وقتی یک مربی خارجی به ایران 

می آید برای اینکه به شناخت خوبی برسد 
این کار را می کند. در گذشته کالدرون هم 
چنین کاری را کرده است. به نظرم نباید 
گاریدو موفق نبوده، او در  بگوییم آقای 
لیگ نتایج خوبی گرفته و توانسته تیم را 
در صدر جدول نگه دارد. پرسپولیس یک 
گر در آن بازی به  بازی عقب افتاده دارد و ا
برتری برسد به صدر جدول خواهد رسید. 
مطمئنا آقای گاریدو هر بازیکنی که آماده 
باشد را به زمین می فرستد و این کار او هم 
گر دقت کنید  باعث شده تیم نتیجه بگیرد. ا
الان جوانان زیر ۲1 سال و ۲3 سال فرصت 
بازی دارند و آقای کالدورن نمی ترسد که به 
این بازیکنان جوان بشود. این کار او باعث 
ایجاد پشوانه برای پرسپولیس خواهد شد. 
صحرایی  سهیل  عملکرد  درباره  خلیلی 

هم گفت: در تمام دنیا جوانگرایی انجام 
می شود اما در لیگ ما به خاطر نتیجه گرا 
کمتر جوانگرایی می کنند  بودن مربی ها 
اما آقای گاریدو به جوانان میدان می دهد 
و نتیجه این کار خود را هم گرفته است. 
سهیل صحرایی اولین بازی خود را برابر 
السد انجام داد و دیدید که عملکرد بسیار 
خوبی هم داشت. هواداران و مجموعه 
باشگاه از بازی دادن به بازیکنان جوان 
نباید بترسند. بازیکنان جوان تفاوت زیادی 
با سایر بازیکنان ندارند و تنها تفاوت آنها 
کمبود تجربه است که این موضوع را هم با 
دوندگی بالا جبران می کنند. هرکدام از این 
بازیکنان جوان پرسپولیس الان چند صد 
میلیونی هستند اما در آینده چند میلیارد 

ارزش خواهند داشت. 

کلهر بازیکن پیشین تیم فوتبال  محمود 
که سرخپوشان در  پرسپولیس اعتقاد دارد 
لیگ برتر و لیگ نخبگان نباید به شکست 

عادت کنند. 
خ ها   شکست سر

تسنیم  با  گفت وگو  در  کلهر  محمود 
درباره شکست پرسپولیس مقابل استقلال 
خوزستان اظهار داشت: پرسپولیس برخلاف 
خوبی  شرایط  اصلاً  گذشته اش  بازی های 
مقابل استقلال خوزستان نداشت، البته در 
این بین کیفیت بد زمین باعث شد تا همه 
چیز دست به دست هم بدهد و بازی بدی را 
از پرسپولیس در اهواز ببینیم. در این فصل 
گر وضعیت چمن ورزشگاهی که  بارها دیدیم ا
پرسپولیس در آن بازی می کند خوب باشد، 
توانایی این تیم به مراتب بالاتر می رود. این 
موضوع را ما در دو بازی مقابل الاهلی و السد 
گذار  دیدیم که به رغم بازی خوب نتیجه را وا

کردند. 
 بزرگ ترین مشکل 

وی ادامه داد: من بازی های این فصل 
را به دقت نگاه کردم. بزرگ ترین مشکلی که 

که  گاریدو دیده می شود این است  در تیم 
پرسپولیس همیشه با یک مهاجم نوک بازی 
می کند و در بازی هایی که سرخپوشان نیاز به 
گلزنی دارند کمبود بازیکن در محوطه جریمه 
حریف احساس می شود. البته تغییرات در 
خط حمله هم زمینه ساز موفقیت تیم در 
که در بازی با  گلزنی نشده است. در حالی 
کرده بود و انتظار  گلزنی  شمس آذر علیپور 
می رفت در اهواز هم فیکس باشد، اما به 
یکباره گاریدو تصمیم گرفت تغییراتی ایجاد 
کند و ژوائو را به عنوان مهاجم نوک بازی دهد. 
به عقیده من این جابه جایی ها باعث شده 
است که بازیکنان از هماهنگی صد درصد به 

دور باشند. 
 تغییرات 

کنش به  بازیکن پیشین پرسپولیس در وا
این موضوع که پس از اینکه سرخپوشان از 
استقلال خوزستان عقب افتادند، گاریدو در 
نیمه دوم تغییرات زیادی ایجاد کرد، اما نتیجه 
، یک  نگرفت، تصریح کرد: پرسپولیس در اهواز
تیم ناهماهنگ بود. در تمام خطوط بازیکنان 
نمی توانستند با هم ارتباط خوبی برقرار کنند 

و همدیگر را پوشش دهند، به ویژه در نیمه 
می کرد،  حمله  سراسر  پرسپولیس  که  دوم 
عملاً می دیدیم که بازیکنان احساسی بازی 
می کنند. طبیعتاً بازیکنان جدید هم که به 
زمین می آمدند نمی توانستند در این شرایط 
روند تیم را تغییر دهند. بازیکنان پرسپولیس 
اصلاً نتوانستند از توپ های پشت محوطه 
جریمه استقلال خوزستان بهره ببرند و وقتی 
حریف  مدافعان  توسط  ارسالی  توپ های 
ح و برنامه ای برای  دفع می شد، آنها هیچ طر

استفاده از توپ های سرگردان نداشتند. 
 نخستین شکست

کلهر راجع به این موضوع که پرسپولیس 
نخستین  صدرنشینی،  هفته  یک  از  پس 
کرد و حالا در رتبه  شکست فصل را تجربه 
گفت:  است،  گرفته  قرار  جدول  چهارم 
گر می خواهد بار دیگر قهرمان  پرسپولیس ا
با  بازی  مانند  بازی هایی  در  نباید  شود، 
استقلال خوزستان امتیاز بدهد. امتیازهایی 
در  می رود  دست  از  اول  نیم فصل  در  که 
نیم فصل دوم به شدت نیاز می شود. بدون 
شک زمانی که شما در صدر جدول هستید 

گذار می کنید و پس از آن از صدر  و بازی را وا
پایین می آیید، همه چیز به هم می ریزد. 
پرسپولیس نباید در آسیا و لیگ برتر عادت 
به باخت کند و هرچه زودتر از این شرایط 
خارج شود. قطعاً تیم گاریدون توانایی این 
را که دوباره در لیگ برتر قهرمان شود و در 
لیگ نخبگان هم صعود کند، دارد. وی در 

پایان درباره بازی پیش روی پرسپولیس 
مقابل الغرافه خاطر نشان کرد: شکی نیست 
که پرسپولیس باید الغرافه را شکست دهد 
کند. با  از این نباید فکر  و به چیزی غیر 
گاریدو در جدول  توجه به وضعیت تیم 
گر بار دیگر سرخپوشان  ا لیگ نخبگان، 

غفلت کنند، همه چیز برای این تیم تمام 
می شود. با شناختی که از توانایی بازیکنان 
گر  پرسپولیس داریم، مطمئناً سرخپوشان ا
با تمرکز و ذهنیت برنده بازی کنند می توانند 
نخستین  و  دهند  شکست  را  الغرافه 
پیروزی آسیایی خودشان را کسب کنند. 

سرخپوشان باید از تجربه دو بازی مقابل 
الاهلی و السد استفاده کند و تا آخرین دقیقه 

بازی، برای برد تلاش کنند. 

تنها مشکل استقلال مهاجمانش نیستند

استقلال در هفته چهارم لیگ نخبگان آسیا با الهلال در 
عربستان دیدار خواهد کرد. طبیعتاً بازی با تیم قدرتمند الهلال 
خیلی دشوار است. الهلال در زمین خودش بازی می کند، بازیکنان 
مطرحی را با قیمت های بالا جذب کرده، سیستم باشگاه های 
عربستانی به این شکل است که بازیکنان مطرحی را با با هزینه های 
گزاف جذب می کنند. شرایط فوتبال آنها به لحاظ امکانات و 
زیرساختی با ما فرق دارد و خیلی بهتر است. با توجه به جمیع 
جهات استقلال خیلی بازی سختی در خانه الهلال دارد. در لیگ 
برتر هم شرایط قابل تعریفی ندارد و نتایج ضعیفی گرفته است. با 
وجود همه این موارد استقلال باید به شکلی آبرومندانه با الهلال 
بازی و این حریف را کنترل کند. استقلال اجبار دارد تا برابر الهلال 
بازی خوبی انجام دهد. موسیمانه کارش را تازه در استقلال آغاز 
کرده و باید به این مربی فرصت داد تا به شناخت کافی برسد. این 
مربی حالا که آمده در ایران مربیگری می کند باید از شرایط باشگاه و 
گاه باشد. حالا که قرارداد بسته باید تأثیرگذار  قدمت تیم استقلال آ
باشد و خودش می داند. هواداران از سرمربی استقلال انتظار 
دارند و این خواسته طبیعی است چون تیم پرطرفدار میلیون ها 
طرز فکر دارد. این باور نزد هواداران است که همیشه تیم شان در 
کورس قهرمانی باشد و به کمتر از آن رضایت نمی دهند. موسیمانه 
نباید از کیفیت بازیکنان گلایه کند. بالاخره موجودیت تیم همین 
است و در نیم فصل هم تعداد محدودی می توان تغییر ایجاد 
کرد. اینکه به موسیمانه یاد می دهند بگوید پیراهن استقلال به 
تن برخی بازیکنان گشاد است تغییری ایجاد نمی کند و از لحاظ 
روحی روی بازیکنان تأثیر می گذارد. استقلال به لحاظ فنی مشکل 
دارد و موسیمانه باید اثرگذار باشد. استقلال بازیکنان با غیرت و 
متعصبی دارد. مشکل تیم روحی روانی است و باید این ضعف را 
برطرف کند. این بازیکنان می توانند تیم را از این وضعیت خارج 
کند. اصلاً اعتقاد ندارم که بازیکنان فعلی در سطح تیم نیستند، 
قطعاً قابلیت هایی داشتند که جذب شده اند. استقلال باید بر 
اساس موجودی اش آماده شود و مطمئن باشید بازیکنان انگیزه 
پیدا کنند، از لحاظ روحی آماده باشند بسیار خوبی بازی خواهند 
کرد. دفاع تیمی باید پرسینگ را از خط جلو آغاز کند. مربی تیم باید 
ایراد ها را برطرف کند، اشتباهات فردی هم به خاطر مسائل روحی 
روانی رخ می دهد، وقتی استقلال گل اول را می خورد نمی تواند 
خود را جمع کند و گل دوم و سوم را هم می خورد. توان بازگشت در 
تیم وجود ندارد. اول باید اعتماد به نفس بازیکنان برگردد و در دیگر 
موارد از لحاظ بدنسازی، فنی و... استقلال تیم آماده ای شود. تنها 
مشکل استقلال مهاجمانش نیستند، تیم وقتی صاحب توپ 
است باید کار هجومی را انجام دهد و وقتی توپ را از دست می دهد 
کار دفاعی را درست پیگیری کند. استقلال باید در فاز هجومی و 

دفاعی کار کند تا بهتر شود و تیم منسجمی شود. 
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